

Info general about system

Page 2 v 2022-09-26

| | | |
|-----------------------|---|----------------|
| Where are data living | Shared Drive LEHNHARDT STIFTUNG HEALTHCARE DATA HOSTING | |
| | Patients Folder | Experts Folder |
| | Resources | Admin Folder |
| | <p>By now please use only the Patients Folder and folder Resources</p> <p>Patients Folder: In this folder make subfolder for every patient = child, CI user. Title: Name First name Date birth</p> <p>Upload in the Patients Folder all individual data, files, reports, etc. eventually in subfolders. Look up the one example <i>BEZRODNI</i> in this folder</p> <p>Resources Upload here all general data (reports, lists, etc.) Please mind: Confirmation of choosing Shirin for fitting, etc: please upload here and not yet in individual Patients Folders</p> <p>-----</p> <p>The links are active. After clicking it might last a few seconds until opening. New edition of this shortguide next week. For support & questions: WhatsApp Michael Goriany Thanks, Michael 2022-09-26</p> <p>-----</p> <p>В настоящее время, пожалуйста, используйте только папку Пациенты и папку Ресурсы</p> <p>PATIENTS FOLDER В этой папке создайте подпапки для каждого пациента = ребенка, пользователя CI. Название: Имя Фамилия Дата рождения Загрузите в папку Пациенты все индивидуальные данные, файлы, отчеты и т.д. в конечном итоге в подпапки. Найдите один пример BEZRODNI в этой папке.</p> <p>Ресурсы Загрузите сюда все общие данные (отчеты, списки и т.д.). Пожалуйста, обратите внимание: Подтверждение выбора Ширин для примерки и т.д.: пожалуйста, загружайте сюда, а не в отдельные папки пациентов.</p> <p>-----</p> <p>Ссылки активны. После нажатия может пройти несколько секунд до открытия. Новый выпуск этого краткого руководства на следующей неделе. Для поддержки и вопросов: WhatsApp Michael Goriany Спасибо, Михаил 2022-09-26</p> | |